
تیم ملی فوتبال کشورمان در دومین دیدار خود در تورنمنت کافا موفق شد مقابل 

قرقیزســـتان به برتری 5 بر یک دست یابد. به اعتقاد خیلی از کارشناسان در این 

مسابقه هم تیم ملی آن چنانکه باید محک جدی نخورد و بازی کاملا یک طرفه ای 

را از ســـوی شاگردان امیر قلعه نویی شاهد بودیم. در چنین شرایطی شاید بتوان 

گفت تورنمنت کافا تا الان دســـتاورد چندانی برای تیم ملی نداشته است و شاید 

باید امیدوار باشیم که در بازی با ازبکستان تا حدی تحت فشار حریف قرار بگیریم. 

هرچند در هر دو بازی مقابل افغانســـتان و قرقیزســـتان روی تک حملات حریف 

دروازه مان باز شـــد اما تیم امید کشورمان هم در بازی دوم خود با فلسطین شاید 

خوش شـــانس بود که موفق به کسب تساوی در لحظات پایانی بازی شد. به نظر 

می آید این تیم هم برای صعود به المپیک خیلی کار دارد. علی اصغر مدیرروستا در 

گفت وگو با »فرهیختگان« درباره تیم ملی بزرگسالان و امید به طور مفصل صحبت 

کرد که ماحصل آن را در زیر می خوانید. 

سطح مسابقات کافا پا�یین است
مهاجم سابق تیم ملی با انتقاد از سطح مسابقات کافا گفت: »واقعا فکر نمی کردم 

سطح اختلاف تیم ها در این تورنمنت اینقدر زیاد باشد و در چنین شرایطی نمی شود 

انتظار داشـــت بازی های در سطح کیفی خوبی برگزار شود. در دو بازی تیم ملی 

با حریفانش آنقدر بازی هـــا یک طرفه بود که تیم ملی کوچک ترین محک جدی 

نخورد و شاید بهتر بود که ما هم مثل تیم های دیگر این تورنمنت را چندان جدی 

نگرفته و با تیمی متشـــکل از بازیکنان داخلی و جوان به مسابقات می رفتیم. اما 

یک نکته منفی که تیم ملی در این مســـابقات داشت از دو تیم خیلی ضعیف گل 

خورد که این نشان می دهد در کارهای دفاعی دچار ضعف هایی هستیم و باید به 

فکر برطرف کردن آنها باشیم.« 

فکر نمی کنم از لحاظ تاکتیکی دستاوردی داشتیم
مدیرروســـتا در واکنش به صحبت های مربیان تیم ملی که مدعی شده اند در این 

رقابت ها از لحاظ تاکتیکی به چیزهایی که می خواســـتند رسیده اند، عنوان کرد: 

»واقعیت امر این اســـت که ما با تمام قوا وارد یک تورنمنتی شـــده ایم که تیم های 

بسیار ضعیفی حداقل در این دو بازی مقابل مان قرار گرفته اند. در چنین شرایطی 

نمی توان امیدوار بود که از لحاظ تاکتیکی به آن چه خواسته ایم رسیده ایم. اگر دنبال 

هماهنگی بیشتر بودیم که طبیعتا اکثر نفرات تیم ملی سال هاست در کنار هم بازی 

می کنند و تیمی هماهنگ و منسجم هستند. از لحاظ دفاع و حمله هم وقتی با حریف 

ضعیف مواجه بودیم نمی توانیم بگوییم که خوب محک خوردیم. در هر صورت شاید 

مربیان تیم ملی خواسته اند تاکتیک های جدیدی را در تیم شان تست کنند که آن 

هم حداقل نیاز به رویارویی با حریف تقریبا هم ســـطح دارد که امیدوارم در بازی با 

ازبکستان حداقل کمی محک بخوریم. به طور کل ما اگر واقعا دنبال تغییر تاکتیک 

هستیم باید در فیفادی های آینده حتما با تیم های قدر در سطح آسیا و دیگر قاره ها 

بازی کنیم. آن موقع است که می توانیم مدعی شویم که محک جدی خوردیم.« 

شا�د به خاطر بی انگیزگی دو گل خورد�م
وی در واکنش به این موضوع که شـــاید بی انگیزگی بازیکنان باعث شـــده که در 

بازی با افغانستان و قرقیزستان دروازه مان باز شود، یادآور شد: »بله این مساله هم 

می تواند تاثیرگذار باشـــد. به هر حال در مصاف با چنین حریفانی طبیعتا  انگیزه 

بازیکنان و مخصوصـــا لژیونرها کاهش پیدا می کند. به هر حال آنها از یک لیگ 

سطح بالا وارد تورنمنتی شده اند که تیم های ضعیف و سطح پایینی در آن شرکت 

دارند. شاید بهتر بود که مربیان تیم ملی حداقل به لژیونرها استراحت می دادند و 

آنها را در اوج خستگی به این تورنمنت نمی آوردند.« 

جام ملت ها با�د آخرین تورنمنت چند ملی پوش باشد
پیشکســـوت فوتبال ایران در پاسخ به این ســـوال که آیا زمانش نرسیده میانگین 

سنی تیم ملی را پایین بیاوریم؟ گفت: »ما یکی از تیم های حاضر در جام جهانی 

بودیم که میانگین ســـنی تیمی مان تقریبا 30 ســـال بود که اکثرا این نفرات را در 

جام ملت ها هم در اختیار خواهیم داشت. نظر من این است که بعد از چند سال 

ناکامی در جام ملت ها زمانش رسیده که فینالیست این مسابقات شویم و از این رو 

باید با تمام قوا راهی این بازی ها شویم. قطعا در جام ملت ها حریفان قدری پیش رو 

خواهیم داشت و لازمه اش این است که برای حضور پرقدرت در این جام چند بازی 

دوســـتانه خوب در برنامه هایمان داشته باشیم. قطعا در جام ملت ها تجربه بالای 

ملی پوشان به کار تیم ملی می آید و شاید بتوان گفت این تورنمنت برای یک سری 

از بازیکنان باید آخرین تورنمنت باشد تا ان شاءالله برای جام جهانی آینده تیمی 

جوان تر و شاداب تر را راهی مسابقات کنیم. اما همان طور که گفتم قبلش باید در 

جام ملت ها توفیقی کسب کنیم.« 

لیگ کمک چندانی به تیم ملی نکرد
وی با اشاره به سطح مسابقات لیگ و اینکه این رقابت های چقدر به قدرتمند شدن 

تیم ملی کمک کرد، افزود: »شاید این تصور به وجود بیاید که چون در هفته های 

پایانی، رقابت در بالای جدول خیلی نزدیک بود پس لیگ باکیفیتی داشتیم که 

به نظرم این طور نبود. جز سه چهار تیم بالای جدول بقیه تیم ها در سطح معمولی 

بودند و بازی چشمگیری را ارائه ندادند. دلیلش هم این است که خیلی از مربیان 

داخلی مان که در لیگ برتر هم مربیگری می کنند درحال درجا زدن هستند و بار 

فنی را به تیم شان اضافه نمی کنند. حتما لازم است که مربیان داخلی مان خود را 

به علم روز فوتبال نزدیک کنند به جای اینکه مدام دنبال لابی باشند که در کدام 

تیم کار کنند. تا وقتی که سطح دانش مربیان داخلی مان بالا نرود نمی توان انتظار 

داشت که بازی های لیگ در سطح بالایی برگزار شود. فوتبال ما چند سالی است 

که به سمت نتیجه گرا بودن حرکت می کند درحالی که در خیلی از لیگ های دنیا 

می بینیم که بازی ها تماشاگرپسند و جذاب دنبال می شوند.« 

با�د جلوی فساد از �ک جا گرفته شود
مدیرروستا با بیان اینکه قوانین درنظرگرفته شده برای تیم های لیگ برتری جلوی 

فســـادهای زیادی را می گیرد، گفت: »اینکه انتقاد می کنند دستورالعمل های 

درنظرگرفته شده کمکی به فوتبال ایران نمی کند را قبول نمی کنم بلکه اعتقادم 

این اســـت جلوی خیلی از فســـاد ها را می گیرد. البته خیلی زودتر از اینها نباید 

اجـــازه می دادند که قیمت بازیکنان معمولی لیگ برتر به 10 میلیارد برســـد که 

حالا به 5 میلیارد اعتراض دارد. الان هم دیر نشـــده و باید تعداد نفرات بزرگسال 

لیـــگ را کمتر کنند تا هر بازیکن بی کیفیتی را در لیگ برتر نبینیم. قبلا بازیکن 

برای رسیدن به لیگ برتر مسیر سختی را طی می کرد اما الان همکاری واسطه ها 

با یک سری مربیان و مدیران باعث شده که بازیکنان بی کیفیت زیادی را در لیگ 

برترمان ببینیم. همین طور بازیکنان خارجی بی کیفیتی که هر سال تعدادشان 

در فوتبال ایران زیاد می شود. برخی از آنها با دو سه بازی در طول فصل با قیمت 

چندصدهزاردلاری و حتی میلیون دلاری می آیند و می روند بدون اینکه کسی به 

مدیر و مربی آن باشگاه بگوید چرا و به چه دلیل برای این نفرات اینقدر هزینه شده 

است. به هر صورت باید به شکلی جلوی این فسادها گرفته شود تا این قوانین تا 

حدی آنها را محدود کند.« 

انتظار ا�ن عملکرد را از برخی بازیکنان امید نداشتم
کارشناس فوتبال کشورمان در پایان با اشاره به عملکرد تیم امید در دو بازی اخیر 

مقابل سوریه و فلسطین اظهار داشت: »در بازی با سوریه عملکرد تیم امید خوب 

بود و نتیجه مناسبی هم کسب کرد اما در بازی با فلسطین نمایش خوبی نداشتیم. 

مخصوصا در خط دفاع اشتباهات زیادی داشتیم که نشان می داد در دفاع میانی 

ضعف های زیادی داریم، آن هم در شرایطی که دو مدافع میانی مان در این مسابقه 

از بازیکنانی هســـتند که در این چند وقت کلی درمورد آنها تبلیغ شده است. اما 

بازیکنانی که من دیدم سطح کیفی شان خیلی معمولی بود و تعجب می کنم که 

چرا این همه درمورد این نفرات تبلیغات بیهوده صورت گرفت. شاید بهتر باشد رضا 

عنایتی درمورد انتخاب نفرات تیم امید دقت بیشتری کند و یک بازنگری درمورد 

برخی بازیکنان در پست های مهم داشته باشد. البته که نسل فعلی تیم امید به مراتب 

ضعیف تر از نسل های گذشته است اما اعتقادم این است که بازیکنان بهتری هم 

در لیگ هایمان داریم که جایشان در تیم امید خالی است.« 
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علی اصغر مدیرروستا در گفت وگو با »فرهیختگان«: درمورد برخی نفرات تیم امید تبلیغات بیهوده شد

بخورد امیدوارم تیم ملی حداقل مقابل ازبکستان محک 

صدای نخبگان، نگاه جوانان
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آگهی مزایده عمومی
دانشگاه آزاد اسلامی واحد رودبار در نظر دارد اجاره بوفه دانشجویی را از طریق 
برگزاری مزایده به افراد واجد شرایط واگذار نماید. متقاضیان می توانند ظرف 
مدت)10(روز پس از درج آگهی جهت دریافت اســـناد مزایده به دانشگاه آزاد 
اسلامی واحد رودبار مراجعه نمایند. توجه: دانشگاه در رد یا قبول پیشنهادات 

مختار است. هزینه درج آگهی به عهده برنده مزایده می باشد.

آگهی مزایده عمومی
دانشگاه آزاد اسلامی واحد مرودشت در نظر دارد از طریق مزایده 

مقدار شش هکتار از اراضی کشاورزی خود را جهت کشت صیفی جات 

در اختیار  افراد متقاضی قرار دهد. لذا کلیه متقاضیان واجد شـــرایط 

می توانند جهت کســـب اطلاعات بیشـــتر و دریافت و تکمیل اوراق 

مناقصه به تدارکات دانشگاه یا به آدرس الکترونیکی دانشگاه مراجعه 

و پیشـــنهادات خود را حداکثر ظرف مدت10 روزکاری در پاکت های 

لاک و مهرشـــده ضمن درج موضوع مزایده روی پاکت به حراســـت 

دانشگاه تسلیم نمایند.

آدرس الکتریکی دانشگاه جهت دریافت اسناد مزایده:

www.miau.ac.ir

تلفن : 90-43311150 نمابر 4331172)071(

آگهی مزایده عمومی
دانشگاه آزاد اسلامی واحد مرودشت در نظر دارد از طریق مناقصه 

دو دستگاه خودرو 405 را جهت انجام امور جاری خود در اختیار گیرد. 

لذا کلیه متقاضیان واجد شـــرایط می توانند جهت کســـب اطلاعات 

بیشـــتر و دریافت و تکمیل اوراق مناقصه به تدارکات دانشـــگاه یا به 

آدرس الکترونیکی دانشگاه مراجعه و پیشنهادات خود را حداکثر ظرف 

مدت10 روز کاری در پاکت های لاک و مهرشده ضمن درج موضوع 

مزایده روی پاکت به حراست دانشگاه تسلیم نمایند.

آدرس الکتریکی دانشگاه جهت دریافت اسناد مزایده:

www.miau.ac.ir

تلفن : 90-43311150 نمابر 4331172)071(

آگهی مناقصه عمومی
دانشـــگاه آزاد اســـلامی واحـــد تالـــش در نظـــر دارد اجـــرای حصـــار 

دیـــوار محوطـــه خـــود را از طریـــق مناقصـــه عمومـــی بـــه شـــرکت های 

ـــن  ـــذا از واجدی ـــد، ل ـــذار نمای ـــه واگ ـــج ابنی ـــه پن ـــل رتب دارای حداق

شـــرایط دعـــوت بـــه عمـــل آمـــده تـــا جهـــت دریافـــت اســـناد مناقصـــه 

حداکثـــر ده روز از تاریـــخ انتشـــار آگهـــی بـــا در دســـت داشـــتن 

اصـــل فیـــش واریـــزی بـــه مبلـــغ 2/000/000 ریـــال )غیرقابـــل 

ـــک  ـــزد بان ـــاب 0115860947002 ن ـــماره حس ـــه ش ـــترداد( ب اس

ـــه اداره  ـــش ب ـــد تال ـــلامی واح ـــگاه آزاد اس ـــام دانش ـــه ن ـــادرات ب ص

تـــدارکات واحـــد تالـــش مراجعـــه  و پـــس از تکمیـــل اســـناد، پـــاکات را 

ـــه اداره حراســـت واحـــد تالـــش  ـــا تاریـــخ مرقـــوم ب به صـــورت پلمـــب ت

تحویـــل نماینـــد. متقاضیـــان می تواننـــد جهـــت هماهنگـــی لازم در 

ـــاس  ـــن 09112835249 تم ـــماره تلف ـــا ش ـــی ب ـــدت آگه ـــول م ط

ـــک از  ـــر ی ـــول ه ـــا قب ـــگاه در رد ی ـــن دانش ـــد. در ضم ـــل فرماین حاص

پیشـــنهادات مختـــار اســـت و هزینـــه درج آگهـــی در روزنامـــه بـــه 

ـــد. ـــه می باش ـــده مناقص ـــده برن عه

روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی واحد تالش

آگهی مناقصه عمومی یک مرحله ای
  شماره ۱۴۰۲-۷۱۱۱-۱-۰۲

شـــرکت کشت و صنعت نیشـــکردهخدا در نظر دارد جهت خرید، 

نصب و راه اندازی تعداد39 دستگاه دوربین مداربسته خود را از طریق 

برگزاری مناقصه عمومی یک مرحله ای به پیمانکار واجد شرایط واگذار 

نماید. متقاضیـــان می توانند جهت دریافت اســـناد مناقصه ازتاریخ 

1402/03/28 لغایت 1402/04/03 به نشـــانی: شهرستان باوی، 

بخش مرکزی دهستان عنافچه، روستای مروانه 1 شرکت کشت وصنعت 

نیشـــکر دهخدا- اداره امـــور قراردادها، مدیریت بازرگانی )با شـــماره 

تلفن94و06133136092( مراجعه نمایند. ضمنا کلیه هزینه های 

چاپ آگهی در روزنامه به عهده برنده مناقصه خواهد بود.

تاریخ چاپ آگهی:1402/03/2۸

شناسه آگهی1514۸19

روابط عمومی شرکت کشت وصنعت نیشکردهخدا

نوبت اول

حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

ستاره ایرانی بالاخره به تیم بزرگ می رود؟

طارمی به یونایتد لینک شد
یس پار سرمربی اش به 

مهدی طارمی این روزها در تورنمنت کافا مشـــغول بالا بردن آمار گلزنی خود است و با 

اســـتفاده از حریفان آسان و درجه چندمی که برای آماده سازی تیم ملی انتخاب شده 

اســـت در حال بهتر کردن جایگاهش در بین بهترین گلزنان تیم ملی اســـت. او که در 

تازه ترین آپدیت ســـایت ترانســـفر مارکت با افت 2 میلیون یورویی قیمتش مواجه شده 

و 18 میلیـــون یورو ارزش دارد در روزهای اخیر به عنوان یکی از گزینه های تقویت خط 

حمله منچستریونایتد مطرح شده است. این در حالی ا ست که شیاطین سرخ به دنبال 

خرید یک مهاجم گرانقیمت هستند و اما شاید اگر شرایط برای آنها پیچیده شود به سراغ 

طارمی بروند. روزنامه اوچوگو پرتغال معتقد است این تیم انگلیسی قیمت طارمی را از 

پورتو جویا شده و ممکن است برای خرید او دست به کار شود اما از سوی دیگر باشگاه 

پرتغالی با وجود اینکه فقط یک فصل دیگر از قرارداد طارمی باقی مانده اســـت برای او 

20 میلیون یورو می خواهد که ممکن است کار را برای انتقال گلزن ایرانی کمی سخت 

کند. از ســـوی دیگر پس از منتفی شدن جولین ناگلزمن گفته می شود پاری سن ژرمن 

به دنبال به خدمت گرفتن سرجیو کونسیسائو به عنوان سرمربی جدید خود است و حالا 

حتی این شایعه مطرح شده است که ممکن است سرمربی کنونی پورتو تصمیم بگیرد 

طارمی را هم با خود به این تیم ببرد اما فعلا هر دو بخش این ماجرا در حد شایعه است.

سابر ایران پس از 22 سال دوباره طلایی شد

پاکدامن در آسیا شاهکار 
شمشیربازی ایران دیروز افتخاری دیگر را برای خود رقم زد و این علی پاکدامن بود که در 

رقابت های قهرمانی آسیا و در اسلحه سابر موفق شد با برتری برابر حریفی از کره جنوبی 

صاحب مدال طلا شود تا پس از 22 سال بار دیگر سابر ایران در آسیا صاحب مدال زرین 

طلا شود. دیدار نهایی رقابت های شمشیربازی قهرمانی آسیا در بخش انفرادی اسلحه 

ســـابر میان علی پاکدامن و »کیم« از کره جنوبی برگزار شـــد. در این دیدار پاکدامن با 

نتیجه 15 بر 10 حریف را شکست داد و عنوان قهرمانی مسابقات را از آن خود کرد. علی 

پاکدامن در مرحله مقدماتی مســـابقات و گروه چهارم صاحب 6 پیروزی برابر نمایندگان 

ماکائو، عربستان، نیوزلند، چین، ویتنام و فیلیپین شده و به جدول 32 نفره صعود کرد. 

در این مرحله پاکدامن مقابل »چانگ چی هین« از هنگ کنگ به برتری 15 بر 6 دست 

یافت و راهی جدول 16 نفره شد. »محمد الفضلی« از کویت حریف پاکدامن در این مرحله 

بود که با نتیجه 15 بر 11 متحمل شکست شد. پاکدامن با کسب این پیروزی به مرحله 

یک چهارم نهایی صعود کرد و موفق شد با شکست 15 بر 13 »کنتو یوشیدا« از ژاپن راهی 

مرحله نیمه نهایی شود. در این مرحله پاکدامن در رقابت با »تین هو لو« از هنگ کنگ به 

برتری 15 بر 10 دست یافت و فینالیست شد. علی پاکدامن در حالی قهرمان مسابقات 

شمشیربازی قهرمانی آسیا در اسلحه سابر شد که کره ای ها سال ها این عنوان و جایگاه را 

در اختیار داشتند. آخرین قهرمانی ایرانی ها در این بخش مربوط به مسابقات سال 2001 

می شود، زمانی که پیمان فخری به عنوان قهرمانی دست یافت.

درویش فقط تا آخر هفته صبر می کند؛ پرسپولیس به دنبال آلترناتیو برای گل محمدی

برانکو به ایران برمی گردد؟
یحیـــی گل محمدی بعد از قهرمانی پرســـپولیس در جام حذفی به 

تعطیلات رفته بدون اینکـــه کوچک ترین اقدامی برای فصل آینده 

انجام دهد. الان نزدیک به سه هفته است که فصل برای پرسپولیس 

به پایان رســـیده و در این مدت این باشـــگاه باید در راستای تقویت 

سرخپوشان و برنامه آماده سازی جهت حضور پرقدرت در رقابت های 

داخلی و خارجی، قدمی برداشته باشد اما هنوز اتفاقی در این راستا 

رخ نداده و دلیل آن هم سکوت یحیی گل محمدی در مورد آینده اش 

است. درواقع یحیی، باشگاه پرسپولیس را در بلاتکلیفی قرار داده و 

خیلی از تماس ها را نیز بدون پاسخ گذاشته است. در چنین شرایطی 

باشگاه پرسپولیس طبیعی است که به دنبال یک پلن B برای کادرفنی 

تیمش باشـــد. اتفاقی که البته تا الان رخ نداده؛ چراکه رضا درویش 

اعتقاد داشته و دارد که یحیی به کارش در پرسپولیس همچنان ادامه 

خواهد داد. اما اگر قرار باشد این وضعیت تا پایان این هفته ادامه پیدا 

کند آن وقت درویش به دنبال آلترناتیو برای ســـرمربی تحت قرارداد 

باشگاهش خواهد بود.

اگر قرار باشد یحیی تصمیم به عدم کار با پرسپولیس بگیرد این باشگاه 

در اولین گام به سراغ مربی خارجی خواهد رفت. در این صورت برانکو 

ایوانکوویج گزینه اول جانشـــینی یحیی خواهد بود. مربی کروات از 

شـــرایط خود در عمان خیلی هم راضی نیست و در صورت رسیدن 

پیشنهاد پرسپولیس از آن استقبال خواهد کرد. در این میان باشگاه 

پرسپولیس برای راضی کردن برانکو قبل از هر چیز باید مشکل مالیات 

او را حل کند. این باشگاه موظف بوده بابت 5 فصل حضور برانکو در 

پرسپولیس مالیات او را پرداخت کند که هنوز مفاصا حساب مالیاتی 

این 5 سال برای برانکو ارسال نشده است.

ناگفته نماند که قرارداد برانکو با فدراسیون عمان بند فسخ 600هزار 

دلاری دارد اما به گفته نزدیکان این مربی او بدون مشکل هم می تواند 

از عمان جدا شود به شرطی که تمایل برای کار در پرسپولیس را داشته 

باشد. نکته قابل توجه اینکه برانکو قبل از جام جهانی 2022 در یک 

گفت و گوی تلویزیونی وقتی صحبت از بازگشـــت دوباره به فوتبال 

ایران شد گفت: »یک کار نیمه تمام در پرسپولیس دارد )قهرمانی در 

آسیا( و شاید یک روز به ایران برگردد.« در هر صورت فعلا گزینه اول 

باشگاه پرسپولیس برای فصل آینده یحیی گل محمدی است اما اگر او 

همچنان تمایل برای ادامه کار در این تیم نشان ندهد، آن وقت پروژه 

بازگشت برانکو در این باشگاه استارت خواهد خورد.


